
Protokół  Nr  21/2011
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 28 lipca 2011r.  

Obecni:

1. Tadeusz Groszek     -   Przewodnicząca Komisji
2. Robert  Szydlik       -   Zastępca Przewodniczącego 
3. Mirosław Sobczak  -   Członek Komisji 
4. Dariusz Kur            -   Członek Komisji
5. Tadeusz Sasin         -   Członek Komisji
6. Mirosław Szczotka  -  Członek Komisji

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Waldemar Banaszek  - Zastępca Burmistrza 
2. Marta Matusiak - Bicka - doradca Burmistrza
3. Halina Kusak    -  Skarbnik Gminy
4. Henryk Wysocki – dyrektor Centrum Kultury w Tłuszczu.

Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Przewodniczący  Komisji  i  zaproponował
następujący porządek:

1. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
2. Informacja dyrektora Centrum Kultury na temat projektu Statutu Centrum 
    Kultury, Sportu i Rekreacji w Tłuszczu.
3. Zapoznanie się i omówienie materiałów na VII Sesję Rady Miejskiej w 
   Tłuszczu.
4. Wolne wnioski.
5. Ustalenie kolejnego posiedzenia Komisji.

Ad1.  Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji po odczytaniu został
przyjęty.

Ad1. Przewodniczący Komisji  zwrócił się do Pan Henryka Wysokiego,
dyrektora Centrum Kultury w Tłuszczu o informacje na temat przygotowanych
2 projektów uchwał na najbliższą Sesję Rady w sprawie utworzenia  Centrum



Kultury, Sportu i Rekreacji w Tłuszczu i nadania Statutu Centrum Kultury,
Sportu i Rekreacji w Tłuszczu i czemu to ma służyć?

Pan Henryk Wysocki  - jestem bezpośrednim podwładnym Burmistrza i
wykonuję wszystkie prace mi zlecone. 
Do zadań Centrum  należeć będzie  wykonywanie zadań własnych Gminy w
zakresie organizowania działalności kulturalnej, sportowej i rekreacyjnej na
terenie Gminy Tłuszcz zgodnie ze Statutem, gdzie wiodącym tematem będzie
zawsze kultura. Przy Centrum oraz jego komórkach organizacyjnych mogą
działać towarzystwa i fundacje, zgodnie z obowiązującymi w tym zakresie
przepisami prawa.
Ze swojego punktu widzenia  mogę powiedzieć, że poszerzenie zakresu
obowiązków w sensie prawno-administracyjnym nie ma dużo większych
skutków   finansowych.  Będzie musiało być stworzone dodatkowe stanowisko
kierownika, aby sprostać tym zadaniom.
W obrębie całego powiatu wołomińskiego działają  Centra Sportu, Turystyki i
Rekreacji. 
Centrum  będzie prowadziło  działalność administracyjną na obiektach
powierzonych do  użytkowania tj.
- obiekcie położonym w Tłuszczu przy ulicy Szkolnej1,
- kompleksie sportowym obejmującym boisko Orlik oraz stadion sportowy,
położone w Tłuszczu przy ulicy Łąkowej,
- Ogródku Jordanowskim położonym w Tłuszczu przy ulicy Szkolnej,
Reymonta i Powstańców,
- gminnych placach zabaw,
- gminnych świetlicach środowiskowych.
W miniony wtorek tj. 26 lipca  odbyło się zebranie z  przedstawicielami Klubu
Sportowego „Bóbr”, radnymi , dyrektorem Centrum Kultury, Burmistrzami i
pracownikami Urzędu.
Zostały poczynione ustalenia odnośnie stadionu .
Pracuję 3 miesiące i wdrażając się w swoje obowiązki , zauważyłem pewne
niedociągnięcia, ale mam nadzieję, że wszystko się  wyprostuje.
Brak  zabezpieczenia ( czujnika)  gazu w kotłowni . Dla mnie najważniejsze jest
bezpieczeństwo ludzi tam pracujących i korzystających z tego obiektu, brak
przeglądów p.poż. i elektrycznych, przecieka dach przy obróbce ( przy
kominie), chociaż z dokumentów wynika, że był wykonany solidnie.
Myślę że wykonamy to sumptem gospodarczym.

Tadeusz Groszek – Panie dyrektorze, jak to wszystko od strony finansowej
wygląda?

Dyrektor – jak już wspomniałem, dodatkowy wydatek, to zatrudnienie zastępcy
dyrektora Centrum Kultury i tych środków finansowych co mam, nie wystarczy.
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Budżet za I półrocze został już wyczerpany.

Tadeusz Groszek -  jaka kwota wchodzi w rachubę odnośnie zatrudnienia
nowego pracownika i co spowodowała  kłopoty finansowe Centrum Kultury?

Dyrektor –  myślę, że w granicach 60-65 tys. złotych rocznie, tzn. w granicach
średniej płacy kierownika wydziału w Urzędzie Miejskim w Tłuszczu.
Jeśli Rada na tej Sesji podejmie te dwie uchwały, to dopiero w IV kwartale br.
będzie zatrudniona osoba .
Kłopotów finansowych nie ma, tylko nie ma środków na dodatkowy etat.
W niektórych paragrafach  budżet za I półrocze jest wyczerpany w 94% i teraz
przenoszę te środki miedzy  paragrafami. 

Tadeusz Groszek – czy kluby sportowe też będą pod Pana administracją? 

Dyrektor-  nie, tylko sprawy związane ze sportem. Moja rola będzie polegała na
organizowaniu  zajęć i imprez kulturalnych, sportowych i rekreacyjnych i
utrzymaniu właściwej eksploatacji obiektów.
Klub prowadzi dalej swoją działalność.

Tadeusz Groszek – budynek na stadionie nie jest oddany do użytku. Jak Pan to
widzi . Nie lepiej to przejąć jak będzie uregulowany stan prawny?

Dyrektor -  przejęcie  mienia nie jest równoznaczne z uregulowaniem stanu
prawnego tego budynku i nie ma znaczenia, ponieważ to jest mienie Gminy,
odpowiada za to Burmistrz, ja będę tylko administratorem . Myślę że samorząd
będzie regulował te sprawy.

Tadeusz Groszek – czy Pan   widzi, urządzenie Centrum w budynku Pawilonu
Handlowego?

Dyrektor  - najważniejsze że jest budynek i media. Będą duże koszty  związane
z urządzenia tego budynku , zagospodarowania  na sale, pracownie,
wyposażenie itp….

Radny Tadeusz Sasin  zapytał, czy będą zapewnione rozgrywki międzyszkolne
i Komu będą powierzone, czy stanowisko koordynatora sportu zostanie, czy
będzie zlikwidowane?

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że to wszystko będzie uporządkowane.
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Ad3. Pani Marta Matusiak- Bicka  przedstawiła i omówiła niektóre projekty
uchwał przygotowane na VII  Sesję Rady Miejskiej w Tłuszczu, która odbędzie
się 4 sierpnia 2011 r.
Przy omawianiu projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty
użytkownikom wieczystym nieruchomości, którzy złożyli wnioski o
przekształcenie prawa do użytkowania wieczystego nieruchomości w prawo
własności tych nieruchomości przed 9 sierpnia 2011 r. poinformowała, że
podejmując tą uchwałę, dopuszcza się możliwość  stosowania bonifikaty do
wszystkich wniosków, które wpłyną do końca roku .
Kryteria udzielania bonifikat, to odpowiedni dochód lub data nabycia prawa
użytkowania wieczystego. 

Przy omawianiu projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Tłuszcza
do nabycia nieruchomości gruntowych i prawa użytkowania wieczystego wraz z
budynkiem, położonych w Tłuszczu przy ulicy Kościuszki 1 oraz prowadzenia
wszelkich czynności z tym związanych , radny Robert Szydlik zapytał, czy
Burmistrz będzie mógł podjąć decyzję  o nabyciu za  dowolną cenę ?

Pani Marta Matusiak – Bicka  odpowiedziała, że nie, ponieważ Rada
upoważniła Burmistrza do dysponowania kwotą 1 mln złotych.
Powyżej tej kwoty, potrzebna jest zgoda Rady.

Omawiając projekt uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie
spółkom wodnym dotacji z budżetu Gminy Tłuszcz, sposobu ich rozliczania
oraz kontroli wykonywania zleconego zadania , pani Marta wyjaśniła, że projekt
uchwały określa warunki  i zasady  uzyskania dotacji  z budżetu gminy, a nie
kwotę dotacji.

Pani Halina Kusak, Skarbnik Gminy, przedstawiła i omówiła 2 projekty
uchwał finansowych przygotowanych na Sesję:
1. w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2011 r ,
2. w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu  Nr V/38/2011 z dnia
29 marca 2011r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz
na lata 2011-2020.
Poinformowała, że w wyniku wprowadzonych zmian zwiększa się plan
dochodów  budżetowych o kwotę 1 011 010,11 zł, zgodnie z załącznikiem nr 1
do projektu uchwały i plan wydatków  budżetowych  o kwotę 1 187 304,83 zł ,
zgodnie z załącznikiem nr 2 
Ustala się deficyt w wysokości 4 074 208,36 zł.  
Przy dokładnym omawianiu zmian w dochodach w  rozdz. 75023 zwiększono
dochody  w § 0570 o kwotę  5 538,00 zł z tytułu kar za nieterminowe
wykonanie umowy , Komisja zwróciła się do Pani Skarbnik, o dokładne podanie
informacji, z jakich umów  i od Kogo te kary wpłynęły.
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Informacja ta zostanie przygotowana  na następne posiedzenie Komisji.

Zmiana WPI wynika ze zmian jakie obejmuje projekt uchwały budżetowej. 
 
Komisja zapoznała się z  projektem uchwały w sprawie wyboru na ławników
do Sądu  Okręgowego Warszawa- Praga w Warszawie oraz Sądu Rejonowego w
Wołominie na kadencje2012-2015 oraz listą kandydatów na ławników.

Ad4. Komisja zapoznała się z:

- orzeczeniem dotyczącym  centrali telefonicznej typu EŁNIX IPPBX
zainstalowanej w Urzędzie i pracującej od marca 2008 r do 15.06.2011 r.
które stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu,

- wnioskiem mieszkańca Tłuszcza skierowanym do Wojewody Mazowieckiego
o wszczęcie postępowania w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Rady
Miejskiej w Tłuszczu z dnia 28 czerwca 2011 r. w sprawie uchwalenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Tłuszcz, który
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu.

Ad5. Kolejne posiedzenie Komisja ustaliła na dzień 16 sierpnia 2011 r godzina
15 15 .

 

Na tym protokół zakończono.
                                                                          

                                                                        Przewodniczący Komisji 
                                                                              Tadeusz Groszek 
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